
 

Betreft de invoering van de AVG 

De invoering van de AVG is nu iets langer dan één jaar geleden ingegaan. 

1) Hoe wordt de invoering van de AVG ervaren onder de werknemers? Zijn er afdelingen binnen 

de organisatie die nu meer tegen problemen aan lopen, waardoor werkactiviteiten langer 

duren?  

- Er is geen officieel onderzoek gedaan naar de beleving of mogelijke problemen. Navraag 

bij een aantal afdelingshoofden laat geen problemen zien. 

 

2) De buurtpreventie whatsapp zijn vrij grote whatsapp-groepen waarin de telefoonnummers 

van bewoners zichtbaar zijn. De afgelopen tijd wordt er door buurtpreventiegroepen ervaren 

dat er veel gewisseld wordt met het aanspreekpunt van de gemeente (op vrij korte termijn). 

Hoe gaat de gemeente om met de privacy van deze vrijwilligers in de whatsapp groep? 

- Er is inderdaad in het verleden een aantal keer gewisseld van aanspreekpunt binnen de 

gemeente. De reden hiervan is dat het cluster Veiligheid en Leefbaarheid is uitgebreid en 

er een wisseling van taken heeft plaatsgevonden.  

 

Sinds juli is Tamara Lejic aangenomen als Adviseur Sociale Veiligheid, waardoor het 

cluster Veiligheid en Leefbaarheid nu compleet is. Zij zal dit onderwerp structureel op zich 

gaan nemen. U heeft een vraag gesteld over de privacy van de WhatsApp groep. Omdat 

de WhatsApp groep niet beheerd wordt door de gemeente, kunnen we niet inhoudelijk 

verantwoordelijk zijn voor de berichtjes die via dit medium worden gestuurd. Bovendien 

wordt aan de burgers duidelijk gemaakt dat ze geen gebruik kunnen maken van hun 

‘privacy rechten’ (zoals ‘recht van inzage’, recht van bezwaar) voor alles wat in deze 

WhatsApp groepen gebeurd. Dit wordt gedaan aan de hand van het nieuwe 

aanmeldformulier op de website.  

 

3) Het schijnt dat verschillende vrijwillige bestuurders stoppen met deze buurtpreventiegroep 

omdat er onduidelijkheid heerst over de communicatie van wie-doet-wat. Wordt er ervaren 

dat er bestuursleden stoppen? En wat doen wij om vrijwilligers van de buurtpreventiegroep 

gemotiveerd te houden? 

- Wij zijn hier niet bekend mee. Dit signaal hebben wij niet ontvangen. Wij motiveren de 

coördinatoren door te zorgen voor korte lijnen met de gemeente. We faciliteren een 

etentje een keer per jaar met alle WhatsApp-coördinatoren om te laten zien dat wij hun 

vrijwillige inzet enorm waarderen. Daarnaast faciliteren we hen met flyers die nodig zijn 

en promoten we hun burgerinzet door middel van een filmpje en Donkere Dagen 

Offensief in samenwerking met de politie.  

 


